
Referat fra bestyrelsesmødet den 1. juni  

Fraværende: Leif Jørgensen – Susan Boss – Søren Vester 

1. godkendelse af referat fra sidste møde. 
Ikke godkendt, da vi først så referatet da halvdelen var gået hjem. 

2. Formanden 
Klubmesterskab i hulspil 2022 kører. 

Der henstilles til, at de forskellige klubber ikke arrangerer  udebaneture samtidig med, at klubben selv 

afholder turneringer. Der har nemlig ikke været den store deltagelse. 

Fremover bliver klubturneringer kun afholdt, hvis der er 36 eller flere deltagere. 

3. KASSEREREN 
Ikke det store – regnskab bedre end sidste år – greenfee meget bedre end sidste år. 

509 aktive medlemmer. 

4. Baneformand 
Ikke tilstede –men banen står flot. 

5. Begynderudvalg 
Kører godt – mange nye 

6. Turneringsudvalg 
1 turnering afholdt – men der kan stadigvæk være flere med. 

7. Eventuelt. 
Intet 

  
  

 

 


